



# NEWS RELEASE SPANGDAHLEM AIR BASE



52nd Fighter Wing Public Affairs  
Spangdahlem Air Base, Germany



Telephone: (0) 656 561 6555  
[52FW.PA.Office@us.af.mil](mailto:52FW.PA.Office@us.af.mil)

[Spangdahlem AB Official Website](#)

May 7, 2024

RELEASE NO. 24-05-002  
FOR IMMEDIATE RELEASE

## SPANGDAHLEM AIR BASE TO CONDUCT BASE READINESS EXERCISE

**SPANGDAHLEM AIR BASE, GERMANY** – The 52nd Fighter Wing is scheduled to conduct a routine base readiness exercise May 8-15.

The training is designed to reinforce base response capabilities and ensure Airmen are prepared for a wide range of scenarios.

Sirens, speaker systems, ground-burst simulators and smoke canisters will be used during the training period, although not scheduled during the weekend.

Similar training is routinely conducted at U.S. Air Force installations throughout Europe and all around the globe to ensure we remain ready and postured in the region.

Contact the 52nd Public Affairs Office at [52FW.PA.Office@us.af.mil](mailto:52FW.PA.Office@us.af.mil) or by calling +49-6565-61-6555 for further information.

## AIR BASE SPANGDAHLEM FÜHRT BEREITSCHAFTSÜBUNG DURCH

**FLUGPLATZ SPANGDAHLEM, DEUTSCHLAND** – Das 52. Jagdgeschwader wird vom 8. bis 15. Mai eine routinemäßige Basisbereitschaftsübung durchführen.

Die Übung soll die Reaktionsfähigkeit des Stützpunkts stärken und sicherstellen, dass die Airmen auf eine Vielzahl von Szenarien vorbereitet sind.

Sirenen, Lautsprechersysteme, Bodenexplosionssimulatoren und Rauchkanister werden während des Trainings eingesetzt, allerdings nicht am Wochenende.

Ähnliche Übungen werden routinemäßig in Einrichtungen der US-Luftwaffe in ganz Europa und weltweit durchgeführt, um sicherzustellen, dass wir in allen Regionen einsatzbereit sind.

Für weitere Informationen kontaktieren Sie das 52nd Public Affairs Office unter [52FW.PA.Office@us.af.mil](mailto:52FW.PA.Office@us.af.mil) oder telefonisch unter: +49-6565-61-6555. -30-